
 
 
 
Protokoll från medlemsmöte i sektionen Produktionsutrustning  
inom Branschorganisationen Svensk Elektronik 
Fredagen den 17 maj 2010 kl 10.00, på Branschkansliet/Näringspunkten 
Klara Norra Kyrkogata 31, Stockholm 
 
______________________________________________________________ 
 
Närvarande: 
 
Cyncrona  Jan-Erik Säker 
Desab Elektroniksystem Mikael Roots, ordf 
Kretsteknik  Bosse Ståhl 
Schneidler Elektronik Björn Johansson 
Siemens Electronic Göran Mellgren 
Wretom Consilium Tommy Wredh 
Kansliet  Lena Norder 
Stockholmsmässan Magnus Eriksson, gäst pkt 4 
  
 

1. Öppnande 
Ordförande Mikael Roots hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 

2. Föregående möte 
Föregående mötes protokoll fastställdes. 
 

3. Val av styrelse  
Jan-Erik Säker avböjde omval. 
 
Beslut att utse följande styrelse: 
Mikael Roots, ordf., Göran Mellgren, Bosse Ståhl, Anders Lind. 
 

4. S.E.E. 
Mötet kommenterade S.E.E. Det nya konceptet var uppskattat. Uppfattningen var att det var 
bra, viktiga och aktiva kunder som kom. Förhoppningarna var att det skulle ha kommit fler 
besökare. Det finns fortfarande företag som har restriktioner på resor.  
 
Eriksson i Kumla ”bussade” upp besökare. 
Tåget från Gbg var uppskattat.  
 
Layout: Öppenheten var bra, men vi kunde ha hållit ännu striktare på den låga höjden på 
montrarna i mittensektionen. Mittscenerna ”stängde” lite, eftersom de var så höga. 
 
Antal utställare: 274 utställare (330 utställare på EP/Elektronik 2008)  
Antal besökare: 5057 besökare (7400 besökare EP/Elektronik 2008) 
Antal utställare påverkar antalet besökare. 
 
Mer utförlig information inklusive rapport om besökarundersökning ges vid mötet 26 maj. 



 
Showcase Sweden – bra entré! Bra att man som besökare kunde koppla ihop slutprodukten 
med ingående komponenter och dess leverantörer.  
 
Viktigt att man som utställare är aktiv att bjuda in kunder. Hård konkurrens om deras tid, så 
mycket energi behöver läggas från alla på att bjuda in kunder. 
 
Seminarium: stort utbud – kanske för stort i förhållande till antalet besökare. Att fundera på 
till nästa gång. Wireless var ett av de attraktiva ämnena.  
 
Live Production: inte lika mycket drag som tidigare.  
 
SM i Handlödning gick bra.  
 
Tillförlitlighet 2010. Prel datum 26 okt. Motsvarande arrangemang och upplägg som senast. 
Bl a har Ericsson visat intresse för detta redan nu.  
 
Marknadsföring: Nytt grepp att göra film på youtube och exponering på Expressens web-sida, 
som gav bred exponering.  
 
Hemsidans ”flash-sida” fick blandade synpunkter.  
 
Mötesbokning: kan komma i en framtid, men en del säger sig har fått erbjudande om 
mötesbokning redan till detta event  – ev av misstag? Magnus kollar. 
 

5. Nytt på marknaden 
Mötet kommenterade nyheter i branschen och utbytte värdefulla erfarenheter.  
 
Punkterna i korthet:  
- ElektronikGruppen köper Cyncorna – affär är på gång 1 juni.  
- Intressant teknikområde: Tryckt teknik. OEA: organic electronic organisation –  
   internationell organisation (startades i Tyskland) för detta område, med bl a Acreo.  
   Mässa: Lopec i Frankfurt.  
- Tongångarna i branschen är ljusare. Asien och Europa har kommit igång igen.  
 

6. Värvning 
Att prata med :  
Hoja – Mikael kontaktar 
Interflux (tveksamma) 
ASIS (Håkan Sjödin) -  Göran kontaktar 
Rehm (West) – Bosse kontaktar 
 

7. Övriga Frågor 
Stora Elektronikdagen – hålls nästa gång i april 2011   
 

8. Nästa möte 
Fredagen den 1 okt 10.00. 
 

9. Avslut 
Ordförande Mikael Roots tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
 
Lena Norder   Mikael Roots 


